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Vragen van het lid Cornielje (VVD) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschappen over onderwijshuisvesting in de grensstreek. 
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Ja. 
 
2 
 
Het rapport Lokaal Verdeeld concludeert dat er geen aanleiding is voor een 
bijzondere regeling voor gemeenten waar veel basisschoolleerlingen afkomstig 
zijn van buiten de eigen gemeente. Dat onderwerp is aan te merken als een meer 
algemene verschijningsvorm van het specifieke onderwerp dat u aankaart. 
In het onderzoek zijn alle gemeenten benaderd met de vraag naar knelpunten in 
de onderwijshuisvesting. Dat heeft op het genoemde onderwerp geen reactie van 
grensgemeenten opgeleverd. 
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Een heel specifieke verdeling van middelen is strijdig met het uitgangspunt van 
globaliteit van het gemeentefonds. Het is daarom ongewenst om de systematiek 
van het VO in genoemde gevallen te volgen. 
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